

Referat

Møde	Bruger pårørende møde	Plejeboliger Sirius
Tid	10-09-2018, kl. kl 14-16	Ældre- og Handicapforvaltningen Grønlands Torv 17 9210 Aalborg SØ
Sted	Plejehjemmet Sirius Mettes kontor	Init.: DFJ
Deltagere	Anette Koch, Birthe Røhl, Nina Røhl, Povline Kristensen, Mette Sørensen Dorthe Faigh Jensen	
Referent	Dorthe Faigh Jensen	

1. **Godkendelse af dagsorden:** Dagsorden godkendt
2. **Godkendelse af referat fra sidste møde:** Referat godkendt
3. **Opfølgning sammenlægning af Plejehjemmet Sirius:** Alle var meget glade for det nye navn. Det tager tid at sammenlægge to plejehjem, men vi er på rette vej. Vi er udfordret på lokaler og faciliteter, da vi ikke har store sale, hvor vi kan holde f.eks. fælles fester med alle borgere og pårørende, men vi gør det så godt vi i Oasen kan. Festen den 4/10-18 bliver i Oasen uden pårørende med for alle beboerne. Aalborg Kommune er ude at forhandle med boligforening omkring "den gule pyramide" som hjemmeplejen skal flyttes over i, og om vi måske kan bruge det om aftenen til fester.
4. **Blomster ordning hvad gør vi fremadrettet:** Der blev besluttet at Birthe indkøber blomster til vaserne resten af året, og når det nye brugerpårørende råd er etableret, vil der først i det nye år, besluttet hvad der samlet skal ske i hele huset, omkring blomster.
5. **Planlægning af valg i 4 kvartal til et brugerpårørende møde:** Der skal være valg til brugerpårørende møde sidste kvartal 2018, hvor der vil blive et råd efter sammenlægningen. Birthe, Nina og Anette, og Povline ønsker alle genvalg. **Nyt Bruger og pårørende møde bliver den 21/11-18 kl 17.00 hvor vi mødes til lidt mad i Oasen inden der er valg til rådet.**
6. **Aktiviteter på tværs (projektet med fys):** Der kommer en fys rundt i huset i 3 måneder, for at se om vi bruger vores aktivitets tilbud optimalt, kommer vi hele vejen rundt, hvilke tiltag kan vi udvikle ved de borgere, der ikke ønsker deltage i store aktiviteter, så alle får udbytte af aktiviteter, denne fys hedder Helle Pehrson, vi glæder os meget til hun kommer og ser nye ideer. Vi tager udgangspunkt i de rammer vi har, og ser på hvad vi kan gøre ud fra rammerne. Vi vil også have fokus på alle de frivillige vi har, hvordan vi sikrer de fortsat ønsker være en del af huset, da de gør et kæmpe stort arbejde, som vi ønsker skal fortsætte, er det vigtigt vi har fokus på hvordan vi får dem til fortsat, at føle sig hjertelig velkommen i huset.
7. **Klippekort hvordan går det:** Der bruges klippekort til alle aktiviteter, dette være oasen, ture ud af huset, musik terapeut m.m. Der vil altid være tid til at tage med på sygehus, lægebesøg m.m. hvis man ikke har pårørende der kan deltage. Mette informerede om at Klippekort bliver halveret fra næste år.
8. **Evt.:** Under eventuelt, ønskede Anette at der blev snakket om der var budget til, hvis der f.eks. var planer om at arrangere nogen aktiviteter fra bruger pårørende rådets side, Mette sagde at vi altid fandt midlerne til aktiviteter. Mette informerede om at der er indgået en aftale med Aalborg Chokolade sådan at de ringer når de har noget 2 sorterings chokolade som vi kan indkøbe billigt.
Lene fra ældre rådet var blevet indbudt til mødet den 10/9-18, via mail, men hun var desværre forhindret i at deltage i mødet, men gerne vil deltage ved næste møde.

Vi takker for et godt møde, og glæder os til fremtidigt samarbejde.